
 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 

gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

 

RG nr.: 328173 

 

Datum: 29-03-2019 

 

Aan de voorzitter van de raad. 

 

Steller vragen: Anke Sonnemans 

 

Onderwerp: Onbeantwoorde en nieuwe vragen na aanleiding van de agenda “Hoogspanningsnet en 

duurzame opwekking energie” tijdens voorbereidende raad op 25 februari jl. 

 

 

Het college wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

Nu de gemeente weet dat er in de nabije toekomst het netwerk versterkt moet gaan worden, 

hebben we in de vorige vergadering op 25 februari geen antwoord gekregen op volgende 

vragen: 

1. Kunnen procedures voor benodigde vergunningsaanvragen met spoed en soepel verlopen?  

bv. voor het aanleggen van extra midden- of hoogspanningskabels zoals benoemd onder de 

toelichting? 

2. Nu gemeente Gennep op de schop gaat voor glasvezel, kunnen niet meteen de spanningskabels  

ten behoeve van centrale opwek meteen meegenomen worden? Dus één keer graven en twee 

partijen bekabelen (glasvezel en spanningskabel). 

 

Nieuwe vragen: 

3. Enexis wil dit jaar 5 kilometer middenspanningskabel gaan leggen in Gennep: is de gemeente 

hiervan reeds op de hoogte gebracht en lopen hiervoor reeds (alle) vergunningsaanvragen?  

Gaat de gemeente Gennep hier met gepaste spoed mee om?  

4. Dhr. van Dael van Enexis gaf aan dat men waarschijnlijk eind 2024 met een oplossing komt. 

Bedoelt hij dan dat ze dan misschien weten hoe het opgelost moet worden of dat het dan 

opgelost is? 

5. Dhr. van Dael gaf ook aan dat voor alle aansluitingen groter dan 3x80 Ampère de offertes voor 

opwek van energie niet verstrekt kunnen worden en dat zij pas aan een oplossing kunnen 

beginnen als er initiatiefnemers met grootschalige projecten die een getekende opdracht kunnen 

neerleggen. Maar hoe kunnen initiatiefnemers met grootschalige projecten een getekende 

opdracht geven als er door Enexis geen offerte verstrekt wordt?  

6. Is het wel zo wenselijk dat de gemeente haar ondernemers via een brief op de hoogte brengt 

van de huidige situatie over de transportschaarste en wat dat precies voor hen inhoud en waar 

ze extra op moeten letten als ze plannen hebben om duurzaam energie op te wekken?   

. 
 

Toelichting: 
 

Tijdens de voorbereidende raadsvergadering op 25 februari jl. is aangegeven dat alle schriftelijke 

vragen vanuit D66 beantwoord waren. Dit blijkt niet correct omdat een aantal vragen deels of zelfs 

volledig niet behandeld en beantwoord waren door het college. Bovendien roepen de antwoorden van 

dhr. Van Dael nieuwe vragen op bij onze fractie. 

 

Dhr. van Dael van Enexis gaf aan dat alle nieuwe offertes voor opwek van energie met aansluitingen 

hoger dan 3x80 Ampère niet verstrekt kunnen worden. (vanaf 1:07:20 op geluidsfragment vergadering 

op 25 februari jl.) 



Hij zei ook dat Enexis en Tennet pas mogen investeren als er getekende opdrachten van 

initiatiefnemers komen zoals het project van de Steenakker en andere grootschalige projecten voor 

opwek van energie. Als zij voortijdig kunnen anticiperen en plannen en uiteindelijk een getekend 

opdracht hebben, kunnen zij gaan werken aan een hoofdspanningsaansluiting waarbij zelfs de bouw 

van een nieuwe hoofdstation een doorlooptijd van  5 tot 10 jaar in beslag kan nemen.  (vanaf 1:14:37 

tot 1:16:09)  

 

In de bovengenoemde vergadering is door de wethouder dhr. Peperzak duidelijkheid gegeven dat de 

plannen voor de zonneweide in Heijen (Kronos) en de plannen voor een zonneproject op het dak van 

Arvato tijdig zijn aangemeld bij Enexis en hierdoor alsnog gerealiseerd kunnen/mogen worden.  

Hieromtrent staat er nu beschreven in de investeringsplannen van Enexis Netbeheer, zie bladzijde 19 

in link: Enexis Netbeheer Investeert in 2019, dat zij voornemens hebben om vanuit het hoofdstation 

Gennep circa 5 kilometer middenspanningskabel ten behoeve van decentrale opwek aan te leggen.  

 

Enexis gaf duidelijk aan dat het leggen van extra bekabeling (midden- en hoogspanning) omvangrijke 

klussen zijn die veel tijd in beslag nemen. Het probleem ligt naast het benodigd materialen en 

personeelstekort ook bij de lange vergunningstrajecten en landonteigeningsprocedures. Met het oog op 

de laatste twee punten zou de gemeente extra kunnen meedenken en helpen zodat de 

vergunningsaanvragen soepel en snel kunnen verlopen en kan zij eventueel bemiddelen bij de 

onteigeningsprocedures.   

 

Ondertekening en naam, 

 

 

 

 

Anke Sonnemans                                      Frank Pubben                                         Paul Wessels 

 

https://www.enexisgroep.nl/media/2445/1818057-ene-investeringen-2019_digitaal.pdf

